
Protokół Nr 17/12
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 27 marca 2012 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 12:00, zakończono o 12:45.
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki - Zastępca Przewodniczącego Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce

majątek gminny-zadaszenie trybun sektora stadionu.
4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla niepublicznych szkół

podstawowych.
5. Projekt uchwały w sprawie wyboru Rady Fundacji "Sokólski Fundusz Lokalny"

na lata 2012 -2015.
6. Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego nieprzyznania Telewizji

"TRWAM", koncesji na rozpowszechnianie programu na przygotowywanym
multipleksie naziemnej telewizji cyfrowej.

7. Sprawozdanie z realizacji gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywani
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w 2011 r.

8. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi
za2011 rok.

9. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce za 2011 rok.
10. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2011 rok.
I I . Wolne wnioski

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Radny Jerzy Wierzbicki zgłosił wniosek o wprowadzenie punktu 12 odwołanie
Wiceprzewodniczącego Komisji Oświaty.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Komisja obradowała wg. następującego porządku.
I. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce

majątek gminny-zadaszenie trybun sektora stadionu.
4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla niepublicznych szkół

podstawowych.



5. Projekt uchwały w sprawie wyboru Rady Fundacji "Sokólski Fundusz Lokalny"
na lata 2012 -2015.

6. Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego nieprzyznania Telewizji
"TRWAM", koncesji na rozpowszechnianie programu na przygotowywanym
multipleksie naziemnej telewizji cyfrowej.

7. Sprawozdanie z realizacji gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywani
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w 2011 r.

8. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi
za 2011 rok.

9. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce za 2011 rok.
10. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2011 rok.
II. Wolne wnioski
12. Odwołanie Z-cy Przewodniczącego Komisji.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Radny J.Panasiuk zgłosił poprawkę do protokołu i wniósł o uzupełnienie protokołu o
wypowiedzi odnośnie tego czy Urząd musi zwrócić pieniądze które były wykorzystane na
remont Przedszkola Nr 5, oraz kto za to ponosi odpowiedzialność.
Z-ca Przewodniczacego poddał pod głosowanie poprawkę protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła poprawkę.
Z-ca Przewodniczącego poddał pod głosowanie protokół.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce majątek
gminny-zadaszenie trybun sektora stadionu przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla niepublicznych szkół podstawowych
przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot.
Radny J.Panasiuk powiedział, że na poprzedniej Komisji i Sesji był wniosek o zwiększenie tej
stawki na 800 zł., jest to nie duża kwota i podtrzymuje ten wniosek.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że to wymaga zabezpieczenia środków w budżecie. W
miesiącu kwietniu czy w maju będzie dyskusja na temat dotacji dla przedszkoli i szkół i
wtedy będzie dobry moment na dyskusję w tym temacie.
Radny J.Panasiuk podtrzymał swój wniosek o zwieszenie stawki do 800 zł.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.



Projekt uchwały w sprawie wyboru Rady Fundacji "Sokólski Fundusz Lokalny" na lata 2012
-2015 przedstawił Zastępca Burmistrza K.Szczebiot i poinformował że na tą chwilę wyrazili
zgodę Pan Cudnik, Pani Dowgiert, Pani Półtorzycka i Pani Babynko.
Z-ca Przewodniczącego l.Wierzbicki poprosił Panią Wysocką aby zastanowiła się nad swoją
kandydaturą do rady Fundacji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego nieprzyznania Telewizji "TRWAM",
koncesji na rozpowszechnianie programu na przygotowywanym multipleksie naziemnej
telewizji cyfrowej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Sprawozdanie z realizacji gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywani Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2011 r. przedstawił
Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Dyskusji nie było.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.8
Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za 2011
rok przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Radny J.Panasiuk zapytał na co Klub Sportowy "Sokół" wydał 196 tys. zł.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że są dostępne sprawozdania z którymi można się zapoznać.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.9
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce za 2011 rok.
Dyskusji nie było.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.1O
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2011 rok.
Radny J.Panasiuk zapytał jak kształtują się dochody i czy zwiększył się liczba
uczęszczających na basen po wstawieniu bramki.
Radny P.Borowski zapytał o remont drugiej sauny, który się rozpoczął ale nie widać końca.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odnośnie sauny odpowiedział że remont sauny się nie rozpoczął
tylko ją wyłączone ze względu na to że się zużyła i nie nadaje się do dalszego użytkowania.
W tej chwili nie ma środków na remont.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.lI
Wolne wnioski
Radny l.Panasiuk zgłosił problem dotyczący zatrudnienia kierowcy w Ochotniczej straży
Pożarnej. Wszyscy kierowcy są ochotnikami i są zatrudnieni na umowę o dzieło. Chodzi o
zatrudnienie tych kierowców na 12 etatu. Wszystkie gminny mają zatrudnionych kierowców



na UlllOwt;o pracę. Taki kierowca byłby odpowiedzialny za sprzęt za pojazd i dopilnował by
wszystkiego. Nie będzie to duży koszt dla budżetu bo taki kierowca nie otrzymywał by stawki
za akcje.
Dyrektor OSiR Mirosław Bielawski wyjaśnił, radnym odnośnie sauny, która została
wyłączona z obiegu ze względu na zły stan techniczny. Jest zrobiona koncepcja rozbudowy
saun, na mokrą i parową oraz na kabinę podczerwieni z elementami schładzania. Przy okazji
remontu tych saun dokopalibyśmy się do instalacji która wymaga już remontu. Ten remont
należalo by wykonać w tym roku.
Z-ca Przewodniczącego zaproponował aby oszacować jaki to będzie koszt i przedstawić
Burmistrzowi.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że będzie szykowana uchwała na następną sesję.
Dyrektor OSiR dodał, że jeśli by się udało to wykonamy to w czasie przerwy technicznej
w Jipcll i będzie to koszt ok. 250 tys. zł. jest to wycena z kosztorysu ale własnymi siłami
jesteśmy wstanie zejść z tej kwoty o 100 tys. zł.

Ad.12
Odwołanie Z-ca Przewodniczącego Komisji.
Pan Jerzy Wierzbicki zgłosił swoja rezygnację z funkcji Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
Komisja jednogłośnie przyjęła rezygnację.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jerzy Wierzbicki


